
 

 Referat skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
24.09. 2019 kl. 17.30 – 19.30 

- Sted: Bygning1, personalerummet 

- Deltagere:   Tenna, Thomas Hvid, Rikke, Malik, Kitty, Katrine, GF, FK, KG, AHN, KALA, Stine, Lene, Dan, Ardiana og Sebastian 

Afbud: Tenna, Thomas, Rikke, Katrine, Johnny, FK, 

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces hvordan?) Tid Beslutning – hvem gør hvad? 
Formalia  
 
 

Følge op på og godkende 
referat 
 

 
 
 
 

5 min Referat godkendt. 
Dagsorden godkendt. 
 
 

Formanden har ordet Orientering fra formanden  10 min. Tenna har meddelt, at hun ønsker at træde ud af skolebestyrelsen.  
Kitty kontakter 1. suppleant Katrine og hvis hun frasiger sig pladsen, 
bliver 2. suppleant Johnny spurgt om han er klar. 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret. 
 

Elevrådsrepræsentanterne 
orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 
 

 
15 min. 

 
Ardiana er for første gang med til SB-møde som næstformand. 
 
Elevrådet har haft årets første møde i dag. Der er kommet nye 
elevrådsmedlemmer – søde og engagerede.  
De nye elever er i dag blevet sat ind i, hvad elevrådets arbejde 
består af. 
 
Skolens volleyhold ansøger om 4.000, - fra skolefonden til at kunne 
deltage i DM i skolevolley i Jylland.  
SB godkender ansøgningen. 
 
Der er en mulighed for at holdet vinder DM og derefter er der 
mulighed for at deltage i VM i Brasilien. Det vil blive nødvendigt at 
søge andre fonde for midler til dette. Dan stiller sig til rådighed for 
hjælp til dette.  
 

Forberedelse til fælles 
kontaktforældremøde 
d. 24/10 

Drøftelse Spørgsmålene diskuteres i 
mindre grupper. 

30 min. Efter gruppedrøftelsen fremlægger grupperne kort for hinanden. 
Alle har mulighed for at tænke videre inden spørgsmålene igen skal 
drøftes på det store fællesmøde. 



 

Planlægning af 
kontaktforældremøde 
på GvS i foråret.  

Dato: 
Emne: 
Form/indhold? 

Planlægning 10 min. SB drøfter forskellige vinkler ind i kontaktforældremødet.  
Der er et stort ønske om at få engageret kontaktforældrene langt 
mere i dele af skolelivet. Bl.a. i forhold til arbejdet med klassetrivsel 
samt forældredeltagelse i skolehjemsamarbejdet. Hvordan kan et 
møde skrues sammen, så det bedst muligt får sat gang i en god 
udvikling? 
Der nedsættes en arbejdsgruppe til planlægning – bestående af: 
Lene, AHN, Kitty 
 
Dato: tirsdag d. 4. februar kl. 17.00-19.00. 
 
 
Ide: 
Det kunne også være nærliggende at involvere kontaktforældrene i 
planlægningen af høstfesten, som jo tidligere har været 
forældredrevet.  
 
 

Kvalitetsrapport – 
afgangsprøver/input til 
kvalitetsrapport 

Orientering om sommerens 
afgangskarakterer.  
Plan for input til 
kvalitetssamtale 

Fælles drøftelse 20 min.  
Der er krav om, at SB skal kommentere på kvalitetsrapporten, men 
den sendes først senere i efteråret og det giver lidt udfordringer ift. 
at det næste SB-møde er delvist omlagt til fællesmødet. Derfor 
tager vi i dag forskud på et kig på afgangskaraktererne. Vi har 
generelt oplevet en lille stigning i afgangsprøvekaraktererne. 
Indenfor læsning og matematik uden hjælpemidler klarede vi os lidt 
under, hvor vi ønsker at lægge. Vi har derfor bl.a. iværksat indsatser    
inden for disse områder. På GvS gik alle elever til afgangsprøven 
hvilket vi er meget stolte af. Derudover fik 97,2 % af eleverne over 2 
i dansk og matematik, hvilket er adgangskravet videre til en 
ungdomsuddannelse. Ca. ¾ af vores elever fik over 4 i dansk og 
matematik. 
 

Nyt fra Lokaludvalget Orientering Orientering 5 min.  
På Stærevej er man i øjeblikket i gang med at binde vejene bedre 
sammen. 
Dan arbejder i øjeblikket på et ”velkommen til Bispebjerg” for nye 
tilflyttere – bl.a. med invitation til et besøg på Biblioteket. 



  

 

 
 
 
 

 
Lukkedage på KKFOen 
 

Forslag på lukkedage: Vedtagelse  SB vedtager de foreslåede KKFO- lukkedage. 6/4-8/4 og 28/12-
31/12 

Nyt fra…. 
 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

 

Orientering 
 
 

15 min. Ledelsen 
Det er blevet indskærpet fra Københavnsforvaltning at der ikke må 
udlejes/udlånes til eksterne brugere som fx beboerforeninger. 
 
Forældrene 
Rikke er i gang med at skrive på det årlige brev fra SB. 
Lærerens dagfejres d. 4.10. Kitty kommer – og får andre fra SB med. 
GF/KG sørger for æbler. 
 
 
 

Eventuelt og næste 
møde. 

Næste møde d. 24/10 - 
fællesforældremøde 

- Kommunikation og Aula 
- Kvalitetsrapporten 
- Evaluering af 

mobilpolitikken  
 

 5 min. 
 
 

 
 

Nye billeder til 
skolebestyrelsesbanner 

Der skal tages nye billeder til 
SB-banneret 

 5 min.  


